
Commissie samenleving; Beantwoording nagekomen vragen G. Gringhuis (GB),  

 

1. Wij begrijpen dat andere exploitanten geen moeite hebben met een nieuwe hal, echter wel 

met de wijze van exploiteren. Hoe gaat het college om met een gelijk speelveld te creeren? 

(Zie opmerking van de Dress). 

 

Uitgangspunt bij de keuze van de exploitatievorm is dat er geen oneerlijke concurrentie 

optreedt met de exploitatie van andere sporthallen binnen de gemeente.  

 

2. Klopt het dat WGC van 10 uur gymzaal naar 15 uur sporthal wil gaan, is dit eigenlijk niet een 

stijging van de werkelijk te huren vloeroppervlak van minimaal 66%? Is dit ook de interpretatie 

zoals dit gelezen moet worden? 

 

Uit het rapport blijkt dat WGC, bij bepaalde voorzieningen in de hal, kansen ziet om het aantal 

trainingsuren te laten groeien. Dit staat los van het eventuele verschil in te huren 

vloeroppervlak. 

 

3. WCG en Tafeltennis geeft aan graag te blijven sporten in de gymzaal? Hoe lang is het technisch 

haalbaar om hier te blijven sporten, en wat zijn hier de kosten van.  

 

De gymzaal is aan het eind van haar levensduur en kan hooguit nog enkele jaren worden 

gebruikt. De exacte kosten voor het up-to-date brengen van de accommodatie kan pas na een 

grondige inspectie.  

 

4. In het plan wordt benoemd bij de locatie de Bloesem, dat er geen tribune nodig is. Is hier ook 

navraag over gedaan bij de verenigingen. Dit omdat onder andere de zaalvoetbal graag 

wedstrijden wil spelen in de nieuwe hal. 

 

Synarchis heeft naar een passende voorziening gezocht voor beide locaties. Niet voor 1 

oplossing die wellicht op beide locaties net niet passend is. Er zijn immers op beide locaties al 

voorzieningen aanwezig. Desalniettemin kan een tribune ook bij locatie de Bloesem onderdeel 

van het ontwerp zijn. Dit zijn aspecten die na de keuze van de raad nader worden uitgewerkt. 

 

5. In de exploitatiebegroting van het plan Spartanen wordt het onderhoud laag ingeschat 

(volgens adviesbureau) Wat zou een passend bedrag zijn aan onderhoud? 

 

Hoewel laag ingeschat, is het mogelijk dat het begrote bedrag toereikend is, zeker in de 

beginjaren. Een bedrag dat een factor 2 à 3 hoger ligt zou passender zijn. 

 

6. Wat is de onderbouwing van het aantal te verhuren uren bij het plan Spartanen, dit omdat 

deze afwijkt van het aantal uren die verhuurt zouden worden in de blaashal en de gymzaal. 

 

Dit aantal uren is door de initiatiefnemers van de hal bij Spartanen gecalculeerd. Hieruit 

spreekt de ambitie van de initiatiefnemers. In paragraaf 2.3 staan de knelpunten bij de 

verenigingen. Er wordt van uitgegaan dat wanneer de hal er staat er meer vraag zal komen. 


